
繳費方法 
 
方法一：以「轉數快」繳交 
請使用銀行流動應用程式掃描繳費通知書上的「轉數快」繳費二維碼，透過「轉數快」繳交。 

 
方法二：以自動櫃員機繳交 

恒生銀行或滙豐銀行自動櫃員機 貼有「繳費易」的「銀通」櫃員機 

請選擇 [繳費服務]  [教育-其他]  [職業訓練局] 請選擇 [繳費服務]  [商戶編號輸入]  輸入商戶編號 [9151] 

 輸入 [02] 以識別繳費類別  輸入列印於繳費通知書上的 12位數字「學生賬單編號」 
 輸入所需繳付費用的總金額 

 
方法三：以網上銀行 [繳費] 服務繳交 
你可選用銀行之網上理財服務以銀行戶口或信用卡（以該銀行所提供之服務為準）透過「繳費服務」繳交。 

登入你選用銀行的網上理財服務  選擇「繳費服務」 選擇「職業訓練局」 輸入 [02] 以識別繳費類別 
 輸入列印於繳費通知書上的 12位數字的「學生賬單編號」 輸入所需繳付費用的總金額 

 成功繳費後，列印確認頁面 

 
方法四：東亞銀行分行付款 (現金或劃線支票) 
請帶同「繳費通知書」，前往任何一間東亞銀行有限公司（「東亞銀行」）分行，以現金或劃線支票繳付所需費用的總金額致

下列職業訓練局賬戶： 

賬戶號碼：015-514-40-65013-7 戶口名稱：Vocational Training Council 學生賬單編號：列印於繳費通知書上 

[請留意此東亞銀行戶口只可以現金或劃線支票繳費，並不適用於其他形式繳費(包括轉數快或網上銀行[轉賬]服務)。] 

如以劃線支票付款，抬頭請寫明支付「職業訓練局」或「Vocational Training Council」。請於支票背面寫上學生姓名、課程
編號、申請編號、學生賬單編號及聯絡電話。支票須候該票兌妥款項後方能作實。查閱東亞銀行分行地址，請瀏覽網址：

www.hkbea.com 
 
Payment Methods 

Method 1: Faster Payment System (FPS) 

Please scan the QR code on the payment advice with the Mobile Banking App to proceed with the payment via FPS. 

Method 2: ATM 
ATM of the Hang Seng Bank or HSBC JETCO ATM with the “JET Payment Service” Logo 

Select [Bill Payment Service]  [Education - Others] 
 [Vocational Training Council] 

Select [JET Payment]  [Merchant Code Entry] 
 Key in Merchant Code [9151] 

 Key in [02] to specify the payment type  
 Enter the 12-Digit [Student Bill Account Number] listed on the Payment Advice  Enter the [Total Amount Payable] 

 

Method 3: Internet Banking - “Bill Payment” Service 

You may settle the payment by your bank account or credit card (subject to the services provided by the banks) using the 
‘Bill Payment Service’ of internet banking services. 

Login to the e-banking service online  Select [Bill Payment Service]  [Vocational Training Council] 
 Key in [02] to specify the payment type   

Enter the 12-Digit [Student Bill Account Number] listed on the Payment Advice  Enter the [Total Amount Payable]  
 Print the confirmation page shown after successful payment 

Method 4: Pay at any branch of Bank of East Asia (cash or crossed cheque) 

Please bring along with your Payment Advice and settle the payment by CASH or CROSSED CHEQUE to the following 
account of Vocational Training Council at any branch of The Bank of East Asia, Limited. 

Account No.: 015-514-40-65013-7 
Account Name: 

Vocational Training Council 
Student Bill Account No.: 

Printed on the Payment Advice 

[Please note that this BEA account is applicable to payments made by cash or crossed cheque only.  Other means 
of payment (including Faster Payment System (FPS) or ‘Fund Transfer’ via Internet Banking) are not accepted.] 

If you pay by cheque, the cheque should be made payable to “Vocational Training Council” and crossed.  Please write 
down your name, programme code, application number, student bill account number and contact telephone number at the 
back of the cheque.  Payment will not be valid until the cheque has been duly honoured.  For address of the branches, 
please visit the website: www.hkbea.com 


